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  RG.0002.36.2014 

 

Protokół  Nr XXXVIII/2014 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 12 listopada  2014 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 912, a zakończyła o 

godz. 1300. 

 

Ad.I. Godz. 912 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 

uczestniczyło 12 radnych na ogólną liczbę 15 ( brak radnej  Marzeny Garbacz, radna 

Małgorzata Krawiec brała udział w obradach od godz. 925, radny Jan Ziemniak brał 

udział w obradach od godz. 920). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 915 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił proponowany 

porządek obrad sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz zaproponował zmianę polegającą na wprowadzeniu do 

porządku obrad nowego projektu uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem. 

Wójt zaproponował, aby projekt uchwały został rozpatrzony jako nowy podpunkt 8) 

w pkt. VI. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszoną poprawkę. 

W głosowaniu zmianę porządku przyjęto jednogłośnie – 12 głosów „za”. 

W głosowaniu porządek obrad po zmianie został przyjęty w głosowaniu – 12 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przedstawienie informacji na temat wyników nauczania w szkołach na 

terenie gminy. 

VI. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1)   zmian w Statucie Gminy Radomyśl n. Sanem, 

2) przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem do Konwentu Współpracy 

Samorządowej Polska – Ukraina, 
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3) przyjęcia Programu Współpracy Gminy Radomyśl nad Sanem z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2015 rok, 

4)  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy, 

5) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa 

wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem 

w roku 2015, 

6) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2015, 

7) zwolnień z podatku od nieruchomości na rok 2015, 

8) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad    

Sanem, 

9) zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok. 

VII. Podsumowanie VI kadencji Rady Gminy. 

     VIII.   Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

 IX.     Zakończenie XXXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 920                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    

z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 10.10.14r. znajdował się zwyczajowo do 

wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 

radnym, którzy wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie 

internetowej www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      

w głosowaniu – 12 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz.921 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 

na sesji  Rady Gminy odbytej  w dniu 10.10.14r.  

Wnioski zgłoszone przez radnego Jerzego Gorczycę: 

„Wnioski do budżetu na 2015 rok: 

1. Wykonanie drogi asfaltowej o długości 180 m od drogi powiatowej Rzeczyca 

Długa – Modliborzyce do posesji pana Wacława Turka zam. Rzeczyca Długa 1 

Odpowiedź: 

Propozycja do budżetu gminy na 2015 r. (Wykonanie nawierzchni bitumicznej drogi 

na odcinku od drogi powiatowej do posesji W. Turka, J. Gorczycy na długości 180mb 

będzie kosztować 50 tys.zł.) 

2. Dokończenie drogi asfaltowej o długości 250 m od posesji pani Krzemińskiej 

do posesji pana Stępaka (mostu) w miejscowości Rzeczyca Długa. 

Odpowiedź: 

Dalszy odcinek drogi od p. Krzemińskiej o długości 180mb przebiega przez działkę 

stanowiącą własność Lasów Państwowych na terenie Gminy Pysznica. Inwestycję 

będzie można zrealizować w porozumieniu z w/w podmiotami. 

 

http://www.radomysl.pl/
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3. Przeróbka części rowu melioracyjnego o nr dz. 1201o długości 120m – ze 

względu na brak odpływu w sołectwie Musików. 

Odpowiedź: 

 Propozycja do budżetu gminy  na 2015 r. 

4. Poprawa nawierzchni (nowy dywanik) na drodze gminnej w miejscowości 

Musików od drogi powiatowej Rzeczyca Długa – Zarzecze do posesji pani 

Warchoł.” 

Odpowiedź: 

Koszt odnowy nawierzchni bitumicznej drogi na odcinku od drogi powiatowej do 

posesji p. Warchoł o długości 350mb wynosi 60 tys.zł. Stan techniczny drogi zostanie 

sprawdzony. W przypadku złej jakości nawierzchni droga zostanie wyremontowana.   

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Jerzego Ryzaka: 

5. „Proszę o zaplanowanie w budżecie na 2015 rok kwoty 50 tys. zł na dokończenie 

remontu Domu Ludowego w Nowinach: 

 - Przebudowa ciągów kominowych 

 - Pomalowanie blachy na dachu 

- Zmiana orynnowania dachu 

- Budowa zbiornika na ścieki 

- Pomalowanie wnętrza budynku 

- Zakup sprzętu na wyposażenie budynku (krzesła, stoliki). 

Odpowiedź: 

Zadania zostaną ujęte w projekcie budżetu na 2015r. w związku ze sprzedażą działek 

w Nowinach pod plantację żurawiny. 

 

6. „ Zainstalowanie oświetlenia przy nowej drodze gminnej wybudowanej w 2014 

roku.” 

Odpowiedź: 

Propozycja do budżetu gminy  na 2015 r. 

 

Wniosek zgłoszony przez radnego Stanisława Rybaka: 
7. „ Proszę o zapewnienie środków w budżecie na 2015 rok. Wniosek dotyczy drogi 

gminnej położonej na terenie Łążka Chwałowskiego o długości 120 mb., nawierzchni 

asfaltowej  od skrzyżowania drogi głównej do zabudowań pana Stanisława i Jana 

Gila.” 

Odpowiedź: 

Wykonanie nawierzchni bitumicznej na odcinku od skrzyżowania z drogą gminną do 

posesji S.,J. Gila, na długości 120mb wynosić będzie 30 tys.zł. Stan techniczny drogi 

zostanie sprawdzony. W przypadku złej jakości nawierzchni droga zostanie 

wyremontowana.   

 

Wniosek zgłoszony przez radnego Zygmunta Janoszka: 
8. „ Wnioskuję o zwiększenie dotacji w budżecie na 2015r. dotacji na klub 

„Radosan” w Radomyślu nad Sanem do dorównania kwotowo klubowi „Jeziorak” w 

Chwałowicach.” 
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Odpowiedź: 

Dotacja dla klubu „Radosan” Radomyśl nad Sanem zostanie zwiększona w 2015 r. tj. 

wyrównana do poziomu dotacji jaką otrzymuje  „Jeziorak” Chwałowice pod 

warunkiem utrzymania się „Radosanu” na zakończenie sezonu w klasie 

rozgrywkowej, w której obecnie występuje.  

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Bolesława Pukę: 

9. „ Wystąpić do Wojewódzkiego Zarządu Dróg o pilną naprawę pobocza drogi 

wojewódzkiej w miejscu skrzyżowania z drogą gminną w Żabnie na wysokości 

kapliczki. W/w miejscu powstało zagłębienie co stwarza potencjalne 

niebezpieczeństwo dla kierowców.” 

Odpowiedź: 

Pobocze drogi wojewódzkiej w miejscu skrzyżowania z drogą gminną zostało 

uzupełnione mieszanką bitumiczną przez Rejon Dróg Wojewódzkich w Stalowej 

Woli. 

10. „Dokonać pilną naprawę cząstkową drogi gminnej w Żabnie obok remizy 

strażackiej. W/w miejscu  mimo kilku już napraw powstają nowe dziury i wyrwy”. 

Odpowiedź: 

Ubytki w nawierzchni drogi zostały uzupełnione masą bitumiczną. 

 

Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 

11. „ Wnioskuję o nadanie Honorowego Obywatela Gminy Radomyśl dla Pana 

Wiesława Siembidy byłego Starosty Stalowowolskiego”. 

Odpowiedź: 

Brak pisemnego uzasadnienia wniosku, który może przedłożyć Kapitule do 

rozpatrzenia odpowiedni podmiot tj. organy gminy - Wójt Gminy, Rada Gminy lub 

odpowiednia liczba mieszkańców, a także organizacje statutowe z wyłączeniem 

ugrupowań politycznych.  

12.  „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 

13. „Budowa drogi przeciwpowodziowej Chwałowice - Popowice od cegielni do 

Pana Szeligi – 1000m.” 

14. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło Pana Hajduka – 200m”. 

15. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach 

– 700m.” 

16. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej na Grudzy koło Pana Kamińskiego  – 

300m.” 

17. „Odbudowa drogi przez wieś w Chwałowicach   - 1600m”. 

18. „Odbudowa drogi Chwałowice – Witkowice – 1600m.” 

19. „Budowa oświetlenia w Chwałowicach zgłoszonego na poprzednich sesjach.” 

20. „ Założenie dwóch lamp w Popowicach koło pana Machowskiego i koło pana 

Czerepaka”. 

Odpowiedź na wnioski została wielokrotnie udzielana na sesjach Rady Gminy. 

 

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że od wielu lat wnioski przez niego zgłaszane, 

a wynikające z potrzeb mieszkańców nie są realizowane. Wyraził zdanie, że jest to 
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„lekceważenie społeczności lokalnej w Chwałowicach”. Radny oznajmił, że w 

północnej części gminy nie wykonuje się żadnych inwestycji. Nie ma postępów w 

kwestii powstania  chodników w Chwałowicach, mimo, że ta sprawa ciągnie się od 

wielu lat. Nie prowadzi się  remontów dróg, w tym  przeciwpowodziowych. 

Oznajmił, że inne gminy składały wnioski o dotacje na usuwanie skutków powodzi 

na remont dróg. Tymczasem nasza gmina, a głównie władze gminy nie były tym 

zainteresowane. Nie złożono większej ilości wniosków, chociaż była taka możliwość. 

Brak jest tu woli podjęcia działań w kierunku występowania o środki zewnętrzne w 

celu realizacji inwestycji.  

 

Ad.V. Godz.935  

Przedstawienia informacji na temat wyników nauczania w szkołach na terenie gminy 

dokonała Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W szczególności omówiła wyniki sprawdzianu klas VI szkół podstawowych  oraz 

wyniki egzaminu gimnazjalnego szkół dla których organem prowadzącym jest gmina 

Radomyśl nad Sanem. 

Przedstawione informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Radny Stanisław Kosiński odnosząc się do wyników nauczania stwierdził, że w 

placówkach   na terenie gminy uczniowie uzyskują dobre wyniki, ale wg jego 

informacji poziom wyników naszych uczniów spada po przejściu do szkół średnich.  

Radny Kazimierz Pasztaleniec powiedział, że jest to tylko informacja dla radnych i w 

tym temacie nie wiele można zrobić. Patrząc jednak na wyniki to są one różne, ale 

np. w gimnazjum w Chwałowicach te wyniki, dość słabe, utrzymują się od dłuższego 

czasu. Jest to dość istotny problem. 

Dyrektor Zespołu Szkół w Chwałowicach Wioletta Maślach przyznała, że wyniki 

uzyskiwane przez uczniów gimnazjum czy szkoły podstawowej są zmienne. Jednego 

roku te wyniki są wysokie, lepsze nawet niż w województwie czy kraju, a innym 

razem znacznie odbiegają od pozostałych. Jest to zależne od danego rocznika, czy są 

to dobrzy uczniowie czy słabi. Powiedziała, że jeden bardzo słabo uczący się uczeń 

może drastycznie obniżyć poziom całej klasy. Nauczyciele prowadzą taki sam 

program nauczania, stosują takie same metody. Powiedziała, że na słabe wyniki 

nauczania tegorocznych uczniów złożyły się: słaby potencjał uczniów, brak 

motywacji, niskie włączanie się rodziców w proces edukacyjny, słaba frekwencja na 

zajęciach, nie wystarczająca współpraca rodziców ze szkołą i w tym zakresie 

widoczna jest postawa roszczeniowa rodziców. Dyrektor nadmieniła, że w tym roku 

Kuratorium Oświaty przeprowadziło kontrolę w szkole i w raporcie stwierdzono, że 

organizacja procesu nauczania  w szkole w Chwałowicach nie pozostawia żadnych 

zastrzeżeń, nauczyciele dokładają wszelkich starań by uczniowie otrzymywali 

możliwość osiągania jak najlepszych wyników w nauce, atmosfera w szkole jest 

bardzo dobra. Tak jest opinia jednostki zewnętrznej.  

Radny Stanisław Kosiński zwrócił uwagę na zmniejszającą się liczbę dzieci w każdej 

ze szkół. Ma to później wpływ na otrzymywanie coraz mniejszej subwencji. Widać 

wyraźną dysproporcję w liczbie urodzin dzieci i w liczbie zgonów. Dzieci rodzi się 

coraz mniej. Gmina powinna podjąć działania aby stworzyć lepsze warunki 
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egzystencji dla rodzin, w tym miejsca pracy aby mieszkańcy naszej gminy nie byli 

zmuszani emigrować i szukać zatrudnienia  za granicą.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Jan Ziemniak przedstawił 

poruszone sprawy i wnioski sformułowane  na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak poinformował, że podczas rozpatrywania 

przedłożonych danych Dyrektorzy Szkół zwrócili uwagę, że wyniki sprawdzianów i 

egzaminów przede wszystkim uzależnione są od poziomu intelektualnego, 

predyspozycji uczniów danego rocznika, podejścia rodziców i sytuacji rodzinnej.  

Mimo prowadzenia takich samych  metod nauczania przez tych samych nauczycieli 

uzyskiwane wyniki są różne.  

Wpływ na niskie rezultaty nauczania ma również niedostateczna liczba godzin  

dodatkowych na zajęcia dodatkowe  dla słabszych uczniów. 

Przewodniczący Komisji powiadomił, że w trakcie posiedzenia Przewodnicząca 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Małgorzata Krawiec 

zwróciła się do Dyrektorów Szkół o zgłaszanie na piśmie propozycji zajęć  z dziećmi, 

które mogą być sfinansowane ze środków GKRPA w ramach profilaktyki 

antyalkoholowej i narkomanii. Ewentualne pomysły i potrzeby będą rozpatrywane 

pod kątem ich  dofinansowania podczas przygotowania w najbliższym czasie planów 

finansowych GKRPA na rok przyszły. 

W kwestii potrzeb zwrócono uwagę na organizację cyklicznych wizyt psychologa w 

każdej szkole i opracowanie harmonogramu odwiedzin, ze względu na duże 

zapotrzebowanie w tym zakresie. 

Komisja Oświaty w tym aspekcie widzi potrzebę wystąpienia do komisji ds. oświaty 

Rady Powiatu o zwiększenie możliwości współpracy Poradni Psychologiczno - 

Pedagogicznej  w Stalowej Woli z jednostkami z terenu gminy. 

 

Radny Stanisław Rybak zwrócił uwagę, że wyniki  w nauce w szkole podstawowej w 

Chwałowicach od kilku lat pogarszają się. Należy zastanowić się czy jest to tylko 

wina uczniów. 

Dyrektor Wioletta Maślach podkreśliła jeszcze raz, że niestety taki potencjał z tych 

ostatnich roczników mają uczniowie. W klasach przeważają uczniowie słabi albo 

bardzo słabi, a tych zdolnych i pracowitych  jest mała liczba. Wyniki tych ostatnich 

nie wiele mogą podnieść ogólny poziom całej klasy.  

Radny Kazimierz Pasztaleniec poinformował, że w ubiegłym roku interweniowały u 

niego osoby z Rady Rodziców, które zwróciły uwagę na problem istniejący w szkole 

w Chwałowicach. Mianowicie wg nich pewna nauczycielka  pracująca  w tej szkole 

nie potrafi przekazać wiedzy i trafić do uczniów i  współpracować z nimi. Radny 

powiedział, że tym osobom poradził udanie się do wójta gminy w tej sprawie. 

Dyrektor Wioletta Maślach powiedziała, że nie zna tej sprawy. Nikt się z nią w tym 

temacie nie rozmawiał i nie wie o jaką nauczycielkę chodzi. Jeżeli są zastrzeżenia do 

pracy któregoś z nauczycieli należy to zgłosić dyrektorowi szkoły. Jeżeli to nie 

przynosi rezultatów to zgłasza się sprawę wójtowi, a  późnej ewentualnie 

Kuratorium. Nadmieniła, że po w wynikach nauczania z danych przedmiotów nie 

widać drastycznej tendencji spadkowej.  
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Radny Stanisław Kosiński poruszył kwestię dofinansowania oświaty z budżetu 

gminy. Zapytał jaką kwotę gmina musi dokładać do utrzymania oświaty. 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga powiedziała, że w tym roku gmina przeznaczy poza 

subwencją dodatkowo około 2 mln. zł na bieżące wydatki.  

Dyrektor Zespołu Szkół w Radomyślu Marek Pater zwrócił uwagę, że oświata jest 

procesem i musi się rozciągać w czasie. Jeżeli wyniki nauczania są słabe to trzeba 

szukać przyczyn . I nauczyciele to robią, analizując wyniki i opracowywując procesy 

naprawcze, na efekty których czasami niestety trzeba poczekać. Na wynik ucznia 

składają się co najmniej 4 czynniki: indywidualne zdolności ucznia, dom, szkoła i 

środowisko. W szkołach faktycznie jest coraz mniej dzieci, a rodzice mogą wybierać 

do jakiej szkoły posłać dziecko. Nauczyciele mają coraz trudniejszą pracę i coraz 

trudniejsi są uczniowie. 

Radny Kazimierz Pasztaleniec powiedział, że spotkał się z opinią rodziców, że  

dzieci w szkole dużo się nie nauczą. Jednak  na spotkaniach, wywiadówkach trzeba 

rozmawiać z rodzicami i uzmysławiać im jaka jest sytuacja i jak  ważna jest praca 

rodziców z dziećmi w domu.   

 Dyrektor Marek Pater powiedział, że szkoły to czynią. Są zapraszani specjaliści 

zewnętrzni na spotkania z rodzicami.  Rodzice muszą pracować z dziećmi w domu. 

Czasy się zmieniają i w szkołach też zachodzą ciągłe zmiany. Trzeba pamiętać 

jeszcze o  tym, że polską szkołę cały czas się reformuje. Brak jest stabilizacji. 

Program nauczania obowiązuje 2 –3 lata, a później jest całkowicie zmieniany. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 

 

Ad.VI/1. Godz.1037  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl             

n. Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Sekretarz Gminy poinformowała o autopoprawce Wójta Gminy polegającej na tym, 

że w załączniku nr 2 – Wykaz jednostek organizacyjnych Gminy Radomyśl nad 

Sanem w pkt 2. do zdania: „Zespół szkół w Antoniowie, w skład którego wchodzą:  

- Publiczna Szkoła Podstawowa w Antoniowie im. Gen. Kazimierza Sosnkowskiego 

- Publiczne Gimnazjum w Antoniowie” dopisuje się wyrażenie „ im. Gen. 

Kazimierza Sosnkowskiego”.  

Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów względem projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

Projekt uchwały Rady Gminy wraz z autopoprawką Wójta Gminy w głosowaniu 

przyjęto – 13 głosów „za” – jednogłośnie ( brak radnego Tomasza Budziły). 

Uchwała Nr XXXVIII/323/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/2. Godz.1040 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem 

do Konwentu Współpracy Samorządowej Polska – Ukraina przedstawiła Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska. 
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Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały opiniując go 

pozytywnie. 

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że nie jest przeciwny przystąpieniu do 

Konwentu i realizacji tego przedsięwzięcia, ale udział naszej gminy powinien 

przynieść wymierne efekty dla społeczności lokalnej. Zwrócił uwagę na trwającą już 

kilka lat współpracę gminy Radomyśl nad Sanem z gminą Radechów na Ukrainie, z 

której konkretnych rezultatów nie ma, oprócz wzajemnych wizyt. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz nie zgodził się z wypowiedzią radnego. Powiedział, że  

efekty współpracy są, szczególnie na niwie kulturalnej. M.in. w tym zakresie 

młodzież z naszej gminy, w tym z Chwałowic, wyjeżdżała na Ukrainę odwiedzając 

wiele historycznych miejsc. Obecnie w tym kraju panuje trudna sytuacja i nie 

możliwa jest ściślejsza współpraca. 

W kwestii przystąpienia do Konwentu Wójt Gminy powiedział, że udział w tym 

przedsięwzięciu umożliwi pozyskiwanie środków zewnętrznych z różnego rodzaju 

projektów na realizację przedsięwzięć kulturalnych i edukacyjnych głównie 

przeznaczonych dla młodzieży z Polski, Ukrainy, ale też z Niemiec. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku kolejnych głosów na temat projektu 

uchwały zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” – jednogłośnie (dołączył 

radny Tomasz Budziło). 

Uchwała Nr XXXVIII/324/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/3. Godz.1049 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2015 rok omówił Wójt Gminy 

Jan Pyrkosz.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji poinformowali również o rozpatrywanym na posiedzeniach 

piśmie z Gminy Stalowa Wola przedkładającym do akceptacji plan eksploatacyjny 

kursów autobusów na terenie gminy. W piśmie zwrócono się również o przyjęcie 

przez Radę Gminy Radomyśl nad Sanem uchwały dotyczącej przyznania 

rekompensaty dla ZMKS w kwocie 63 tys. zł i  podjęcie uchwały dotyczącej 

określenia ulg biletowych dla mieszkańców gminy.  

Po rozpatrzeniu sprawy Komisje negatywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/325/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/4. Godz.1055  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Sekretarz przedłożyła przebieg sprawy. 
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W dniu 02.10.14r. do  Przewodniczącego Rady Gminy wpłynęło pismo  Wojewody 

Podkarpackiego przekazujące wg właściwości skargę  Krzysztofa Janusza na 

„działalność Gminy Radomyśl nad Sanem” w sprawie nieustanowienia służebności 

drogi koniecznej.  

Poinformowała, że w dniu 22.01.2009r.  Krzysztof Janusz wystąpił z pismem do 

Przewodniczącego Rady Gminy o podjęcie uchwały dotyczącej ustanowienia 

służebności drogi koniecznej przez działkę nr 1310 będącej własnością Gminy 

Radomyśl nad Sanem do posesji Krzysztofa Janusza.  

W tym czasie Rada Gminy była organem właściwym do dokonania tej czynności 

czyli podjęcia uchwały w tej sprawie. 

Urząd Gminy w dniu 27.01.2009r. skierował pismo do sołtysa sołectwa Pniów celem 

przedstawienia i zaopiniowania przez zebranie wiejskie. Zebranie na posiedzeniu w 

dniu 11.03.2009r. negatywnie ustosunkowało się do ustanowienia służebności. Wg 

wydanej opinii nikt z mieszkańców nie utrudniał ani nie zabraniał Krzysztofowi 

Januszowi dojazdu do jego działki. Ponadto mieszkańcy wyrazili obawę 

ewentualnego utrudniania przez Krzysztofa Janusza korzystania z pasa gruntu do 

działek rolnych położonych w dalszej odległości poza jego posesją, w przypadku gdy 

ten poniesie koszty związane z ustaleniem służebności.  

Powyższe pismo Krzysztofa Janusza było również przedmiotem obrad komisji 

Samorządu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej oraz komisji 

Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska w dniu  16.04.2009r., 

które podtrzymały i przychyliły  się do opinii zebrania wiejskiego. Uwzględniając 

powyższe opinie nie podjęto uchwały odnośnie ustanowienia służebności drogi 

koniecznej.  Nieprawdziwy jest  zarzut skarżącego jakoby został wprowadzony zakaz 

przejścia i dojazdu po pasie gruntu prowadzącego do jego posesji i dalej leżących 

gruntów rolnych. Zarówno Krzysztof Janusz jak i inni rolnicy mają bezproblemową, 

niczym nie ograniczoną możliwość poruszania się po pasie gruntu, który należy 

nadmienić był remontowany ze środków gminnych  i funduszu sołeckiego.   

W dniu 15.05.2014r. P. Maria i Krzysztof Janusz wystąpili z pismem do wójta gminy 

ponownie  poruszające sprawę ustanowienia służebności drogi koniecznej.  

W odpowiedzi poinformowano, że obecnie obowiązują nowe regulacje dotyczące  

gospodarowania mieniem gminy określone uchwałą Rady Gminy Nr XXIX/253/10 z 

dnia 30.04.2010r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości, ich wydzierżawiania, wynajmowania lub użyczania na czas 

oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nie oznaczony oraz zawierania kolejnych 

umów, obciążenie nieruchomości następuje na wniosek osoby zainteresowanej. 

Zgodnie z tymi zasadami organem właściwym do ustanowienia służebności jest Wójt 

Gminy, a  wszelkie koszty  ponosi strona, która wnioskuje o ustanowienie i winna to 

zawrzeć w podaniu.  

Krzysztof Janusz nie postąpił zgodnie z zasadami zawartymi w uchwale i wystąpił na 

drogę sądową o uregulowanie tej kwestii.  

Obecnie toczy się postępowanie sądowe, a wójt działając w imieniu gminy nie 

sprzeciwia się ustanowieniu służebności.  

W kwestii dotyczącej umieszczenia drogi w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, należy stwierdzić, że dla tego obszaru Gmina nie zamierza 
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opracowywać planu ze względu na bardzo luźną zabudowę i typowo rolnicze 

wykorzystywanie terenów w sołectwie Pniów, a także  ze względu na znaczące 

koszty wykonania  planu.  

Odnosząc się do zarzutu skarżącego, że Gmina „wykazuje się nieprawdziwym 

twierdzeniem w pismach sądowych” poinformować należy, że w  odpowiedzi na 

wniosek z dnia 03.07.2014r. skierowanej do Sądu, Wójt uznał co do zasady wniosek 

P. Marii i Krzysztofa Janusz o ustanowienie służebności drogi koniecznej na 

nieruchomości gminy nr działki 1310 na warunkach dot. ustalenia zgodnego z 

przepisami pasa służebności, wynagrodzenie za ustanowienie służebności winno być 

wynagrodzeniem odpowiadającym wartości służebności. Dla ustanowionej 

służebności wnioskodawca poniesie koszty związane z odłączeniem działki nr 1310 z 

obecnego KW i  założenia nowej księgi wieczystej, wpisem prawa własności oraz 

obciążeniem służebnością.  

W uzasadnieniu nadmieniono, że na terenie gminy Radomyśl nad Sanem istnieje 

możliwość ustanowienia służebności drogi koniecznej na działkach gminy zgodnie z 

zasadami określonymi w uchwale Nr XXIX/253/10 z dnia 30.04.2010r. przyjętą 

przez Radę Gminy. Ustanowienie służebności na działkach gminy jest stosowane i 

nie było przypadku odmowy ustanowienia. 

Gmina nie dała powodu do wystąpienia wnioskodawców na drogę postępowania 

sądowego, a może ustanowić służebność drogi koniecznej na zasadach ustalonych w 

w/w uchwale. Wnioskodawcy nie skorzystali z powszechnie stosowanego prawa 

miejscowego w zakresie ustanawiania służebności gruntowych w gminie, które 

zawsze obciążone jest wniesieniem opłaty przez wnioskodawcę. Występując z 

wnioskiem do sądu P. Maria i Krzysztof Janusz nie skorzystali z możliwości 

ustanowienia służebności za opłatą przez Gminę. 

 

Komisje Stałe po rozpatrzeniu skargi uznały ją za bezzasadną.  

Radny Bogdan Oszust pełniący również funkcję sołtysa wsi Pniów celem 

wyjaśnienia powiedział, że sprawa służebności drogi koniecznej toczy się od 2009 

roku. Zebranie Wiejskie wydało negatywną opinię w tej sprawie. Ta droga a  

właściwie  wyjeżdżony pas nieruchomości po którym porusza się P. Janusz, a także 

rolnicy mający działki w dalszej odległości od jego posesji był kilkukrotnie 

remontowany i utwardzany ze środków funduszu sołectwa. Nadmienił, że P. Janusz 

zwrócił się również do Zebrania Wiejskiego o poszerzenie tego pasa drogowego, aby 

ułatwić sobie dojazd do posesji. Zebranie wyraziło zgodę na ten wniosek i ogrodzenie 

odgradzające drogę od pastwiska zostało przesunięte. P. Januszowi nikt nie utrudnia 

przejazdu tą drogą i bezproblemowo dojeżdża do swojej posesji.  P. Oszust 

powiedział, że w przypadku gdy w przyszłości zostanie ustanowiona służebność dla 

P. Janusza to należałoby w umowie zawrzeć zastrzeżenie dotyczące umożliwiania 

dojazdu rolnikom do swoich gruntów. Mieszkańcy obawiają się sytuacji stwarzania 

trudności  przejazdu rolnikom przez P. Janusza, w przypadku gdy ten poniesie koszty 

służebności.  

W odniesieniu do złożonej skargi Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział,  że w tej 

chwili toczy się postępowanie sądowe o ustanowienie służebności. Gmina nie wnosi 

zastrzeżeń do ustalenia służebności drogi koniecznej. Wójt wyraził zdanie, że           
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P. Januszowi chodzi głównie o koszty, a koszty sądowe będą znacznie wyższe, a 

niżeli w przypadku gdyby gmina ustanowiła służebność. Wstępne czynności 

polegające na wycenie obciążenia działki przez biegłego rzeczoznawcę sądowego, 

kosztują  2tys. zł. Koszty obciążenia działki zawsze ponosi wnioskodawca czyli w 

tym przypadku P. Janusz. Gmina nigdy nie stwarzała problemów w ustanawianiu 

służebności, w przypadku gdy ktoś zwracał się w tej sprawie. Wielokrotnie 

praktykowane było ustanawianie służebności np. gdy droga była wyjeżdżona. P. 

Janusz żąda aby gmina pokryła koszty związane ze służebnością.   

Radca prawny Elżbieta Hyjek – Czerkies powiedziała, że P. Janusz nie powinien 

stwarzać trudności w przejeździe przez drogę, z której korzystają mieszkańcy, 

mający tam swoje działki. W przypadku gdy sąd zasądzi służebność to ustanowi ją na 

rzecz wnioskodawcy czyli w tym przypadku P. Janusza. Ale każdy korzystający z 

tego pasa może wystąpić o ustanowienie służebności tej drogi. P. Janusz będzie miał 

dostęp, ale nie będzie mógł np. zagrodzić dojazdu i przez to utrudniać innym 

przejazdu przez drogę. Jednak w celu uregulowania tej sprawy należałoby wystąpić 

do sądu z pismem o zawarcie zapisu w służebności dotyczącego nie stwarzania 

trudności przez osobę na rzecz której ustanowiono służebność innym użytkownikom 

drogi.   

Radny Stanisław Kosiński przypomniał, że swego czasu radny Jacek Pamuła również 

zgłaszał podobną sprawę dotyczącą ustalenia służebności przejazdu dla pewnej 

osoby. Zwrócił się do radnego J. Pamuły o udzielnie informacji. 

 Radny Jacek Pamuła powiedział, że tamta sprawa się wyjaśniła i  rozstrzygnęła. 

Obecnie nie ma żadnych problemów. Poruszony przypadek dotyczył innej sprawy i 

nie ma nic wspólnego z obecnie rozpatrywaną sytuacją.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie w kwestii zasadności wniesionej  skargi. 

W głosowaniu za uznaniem skargi dot. nieustanowienia służebności drogi koniecznej 

na nieruchomości Gminy Radomyśl nad Sanem  tj. działce nr ew. 1310 położonej w 

Pniowie za zasadną nie głosował żaden radny. 

Za uznaniem skargi za bezzasadną głosowało 13 radnych ( w trakcie głosowania 

nieobecna była radna Małgorzata Krawiec). 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały z zapisem dot. uznania skargi za bezzasadną przyjęto 

- 14 głosów „za” – jednogłośnie (dołączyła radna Małgorzata Krawiec). 

Uchwała Nr XXXVIII/326/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/5. Godz.1110 

Przed przystąpieniem do ustalania stawek poszczególnych podatków Wójt Gminy Jan 

Pyrkosz poinformował, że zaproponował, aby stawki podatków na przyszły rok były 

na poziomie roku obecnego, czyli bez ustalania podwyżek.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem w roku 2015 przedstawiła  Kierownik Referatu Podatków i 

Opłat Danuta Chamera. 
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P. Chamera poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował stawkę średniej ceny 

skupu żyta w wysokości obowiązującej w bieżącym roku tj. 40,00 zł, co daje kwotę 

podatku rolnego 100,00 (40,00 zł x 2,5 q = 100,00 zł). 

Radny Stanisław Kosiński zaproponował obniżenie stawkę podatku rolnego do 90,00 

zł. tj. (stawka średniej ceny skupu żyta 36,00 zł x 2,5 q = 90,00 zł.). Powiedział, że 

dochody rolników z roku na rok maleją, a koszty gospodarowania rosną. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie obydwie propozycje. 

Za propozycją  Wójta Gminy – 40,00 zł - głosowało 13 radnych. 

Za propozycją  radnego Kosińskiego – 36,00 zł.-  głosował 1 radny. 

Przyjęto stawkę 40,00 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

przyjętą stawką. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 13 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

Uchwała Nr XXXVIII/327/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad.VI/6. Godz.1117  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2015 omówiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta 

Chamera. 

P. Chamera przedstawiła propozycje stawek podatku od nieruchomości zgłoszone 

przez Wójta Gminy. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Społecznych przyjęły propozycje stawek Wójta Gminy w całości. 

Komisja Rewizyjna przyjęła stawki Wójta za wyjątkiem jednej propozycji dotyczącej  

utrzymania na tej samej wysokości  stawki podatku obowiązującej w bieżącym roku 

– Od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w 

rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające 

tych świadczeń od 1 m kw. powierzchni użytkowej – (pkt 7 tabeli) tj. 4,68 zł. 

Wójt Gminy w tym przypadku zaproponował stawkę -  4,70 zł. 

Radny Stanisław Kosiński zaproponował, aby obniżyć stawkę podatku - Od 

budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz 

od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospod. od 1 m kw. pow. użytkowej – (pkt.5 tabeli) z 12,60 zł. do 12,00 zł. 

Wójt Gminy w tym przypadku zaproponował stawkę -  12,60 zł. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie te stawki gdzie występują 

rozbieżności w związku ze zgłoszeniem różnej wysokości stawek. 

 

- Stawka podatku  – Od budynków lub ich części związanych z udzielaniem 

świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych 

przez podmioty udzielające tych świadczeń od 1 m kw. powierzchni użytkowej. 

Stawka Wójta Gminy – 4,70 zł – 7 głosów „za”. 

Stawka Komisji Rewizyjnej – 4,68 zł – 7 głosów „za”. 

Wobec równej liczby głosów Przewodniczący Rady zarządził drugie głosowanie. 
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Za stawką 4,70 zł głosowało 6 radnych. 

Za stawką 4,68 zł głosowało 8 radnych.  

Przyjęto stawkę 4,68 zł. 

 

- Stawka podatku - Od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospod. od 1 m kw. pow. użytkowej. 

Stawka Wójta Gminy – 12,60 zł – 12 głosów „za”. 

Stawka Stanisława Kosińskiego – 12,00 zł – 1 głos „za”. 

Jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Przyjęto stawkę 12,60 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie przedłożonego projektu 

uchwały w całości wraz z przyjętymi stawkami. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

Uchwała Nr XXXVIII/328/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/7. Godz.1127  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 

rok 2015 przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji poinformowali również, że na posiedzeniach zostało 

rozpatrzone pismo z Wojewódzkiej Komendy Policji w Rzeszowie, która wystąpiła z 

wnioskiem  o zwolnienie z podatku od nieruchomości na 2015 r. gruntu i budynku 

Posterunku Policji w Radomyślu.  

Po przeanalizowaniu powyższej sprawy Komisje wyraziły negatywną opinię               

w kwestii zgłoszonego przez Wojewódzką Komendę Policji wniosku. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie wniosku Wojewódzkiej 

Komendy Policji w Rzeszowie oraz przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu za zwolnieniem Wojewódzkiej Komendy Policji w Rzeszowie z 

podatku od nieruchomości nie głosował żaden radny, 13 radnych było przeciw, 1 

radny wstrzymał się od głosu. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/329/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/8. Godz.1134  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Radny Bolesław Puka zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały jest zapis dotyczący 

zmniejszenia wydatków na realizację sieci kanalizacyjnej w Żabnie i Woli 

Rzeczyckiej  o kwotę 140 tys. zł. Zapytał na jaki cel te środki zostały przeznaczone.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że środki te zostały przesunięte na realizację tego 

samego zadania na  2016 rok. 
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Wójt Gminy powiedział, że nie ma złudzeń co do realizacji sieci w przyszłym roku. 

W 2015 roku nie ruszy program operacyjny z którego można by skorzystać i uzyskać 

dofinansowanie. Prawdopodobnie  w nadchodzącym roku ruszy dopiero nabór 

wniosków na inwestycje związane z realizacją m.in. infrastruktury kanalizacyjnej. 

Podobnie wygląda sytuacja z budową przydomowych oczyszczalni ścieków. Nie 

mniej jednak projekty na te zadania będzie można opracować, aby być 

przygotowanym do złożenia wniosku o dofinansowanie.  

Radny Stanisław Kosiński powiedział, że wg niego niewłaściwym  i niezrozumiałym 

jest przeznaczenie tak dużej kwoty tj. ponad 500 tys. zł z budżetu gminy  na budowę 

Punktu Selektywnej Zbiórki  Odpadów Komunalnych. Ten obiekt nie jest konieczny 

na terenie gminy. Należało tę kwotę przeznaczyć na inwestycje związane z 

bezpieczeństwem tj. np. na budowę chodników. Radny poruszył jeszcze kwestię 

kontynuacji budowy sieci kanalizacyjnej w sołectwach na terenie gminy. Poddał w 

wątpliwość czy gminę będzie stać na realizację tego zadania, biorąc pod uwagę i 

znając bardzo wysokie koszty wybudowania sieci w Radomyślu. Przystępując do 

tego zadania trzeba znać koszt jego realizacji. Jest to ważne w aspekcie zadłużenia 

gminy i trudnej sytuacji finansowej.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”- 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/330/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.VI/9. Godz.1147  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 rok 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 

Wobec braku głosów na temat przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady zarządził jego przegłosowanie.  

Projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za” – jednogłośnie (w trakcie 

głosowania nieobecny był radny Tomasz Budziło). 

Uchwała Nr XXXVI/331/14 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 

 

Ad. VII/VIII. Godz.1210 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński zaproponował, aby punkt porządku 

obrad Nr VII. Podsumowanie VI kadencji Rady Gminy i punkt Nr VIII.   

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych – połączyć i rozpatrzyć jednocześnie.  

Radni nie zgłosili uwag do zgłoszonej propozycji. 

Podsumowania kadencji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Edward Wermiński. Przedstawiona informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. W związku  z  kończącą się kadencją podziękował za współpracę 

Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Bolesławowi Puce, Przewodniczącym Komisji 
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Stałych  oraz radnym. Podziękowania skierował również do pracowników Urzędu 

Gminy na czele z Wójtem Gminy Janem Pyrkoszem. Podkreślił, że współpraca 

układała się bardzo dobrze i była satysfakcjonująca. Wyraził również wdzięczność 

kierownikom jednostek organizacyjnych oraz Sołtysom.  

W związku z ubiegającą kadencją Przewodniczący Rady Gminy wspólnie z 

Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Bolesławem Puką oraz Wójtem Gminy wręczyli 

radnym upominki. 

Wójt Gminy w imieniu swoim, pracowników Urzędu Gminy, kierowników  

jednostek organizacyjnych, podziękował Przewodniczącemu Rady Gminy, 

Wiceprzewodniczącym i radnym za dobrą współpracę i pomoc w rozwiązywaniu 

trudnych spraw w działalności samorządowej. Wójt powiedział, że mijająca kadencja 

była okresem zgodnym i czasem rozsądnego podejmowania decyzji, niekiedy 

odważnych i trudnych, ale koniecznych dla rozwiązania wielu problemów. Była to 

pracowita kadencja, podczas której zrealizowano  szereg zadań wpływających na 

rozwój społeczno – gospodarczy gminy, poprawiających jakość, poziom i komfort 

życia oraz  bezpieczeństwo mieszkańców, a które udało się zrealizować dzięki 

zaangażowaniu, pracy wielu ludzi i wspólnemu zrozumieniu potrzeb. 

Radny powiatu stalowowolskiego Janusz Perła wyraził podziękowanie Radzie 

Gminy, Wójtowi Gminy i pracownikom za dobrą i satysfakcjonującą współpracę. 

Nadmienił, że mijająca kadencja była bardzo pracowita ale i owocna. Nie był to 

stracony czas. Złożył wyrazy uznania Wójtowi i Radzie Gminy za trafne decyzje, 

skutkujące realizacją wielu potrzebnych inwestycji. Powiedział, że gmina cały czas 

się rozwija. Zwrócił uwagę na potrzebę współpracy gmin i powiatu, tak aby 

społeczeństwo lokalne był zadowolone z pracy radnych. Powiedział, że kończy już 

pracę na rzecz samorządu terytorialnego. Ze swej strony starał się swoje obowiązku 

wykonywać rzetelnie i dobrze. Wszystkim ubiegającym się o reelekcję życzył 

powodzenia w nadchodzących wyborach.  

Sołtys sołectwa Dąbrówka Renata Bartochowska w imieniu swoim, Rady 

Sołeckiej i mieszkańców wsi podziękowała Wójtowi, Radzie Gminy, pracownikom 

za wykonanie remontu drogi biegnącej od drogi powiatowej w stronę wałów i ujścia 

Sanu do Wisły, a także za dokonanie wymiany pokrycia dachowego na budynku 

Domu Ludowego.  

Radny Stanisław Kosiński odnosząc się do oceny ubiegającej kadencji 

powiedział, że sporo spraw i inwestycji udało się zrealizować, ale jeszcze wiele 

pozostało do wykonania. Jak się wyraził, należało się bardziej zmobilizować i 

podejmować energiczniejsze działania przynoszące efekty dla dobra społeczności. 

Sołtys sołectwa Chwałowice Adam Majewski w imieniu wszystkich Sołtysów 

złożył Radzie Gminy i Wójtowi Gminy podziękowania za udaną i dobrą współpracę.  

Również radny Jan Ziemniak skierował do wszystkich obecnych 

podziękowania za współpracę w mijającej kadencji.  

Wójt Gminy podziękował radnemu powiatowemu Januszowi Perle za bardzo 

udaną, racjonalną i owocną współpracę. Wyraził przy tym ubolewanie w związku z 

informacją o zakończeniu pracy radnego na niwie samorządowej.  
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Ad. IX. Godz. 1300 

Na tym zakończono obrady XXXVIII sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 
 

 

 


